

BMW 1er | BMW 1 Series



harman/kardon®



Sound Experience for all Series



BMW 1er (3-Türer)
BMW 1 Series (three-door)



BMW 1er (5-Türer)
BMW 1 Series (five-door)



BMW 1er Cabrio
BMW 1 Series Convertible



BMW 1er Coupé
BMW 1 Series Coupé

- 1 4 x 26 mm Metall-Matrix Hochtöner, vorne & hinten
4 x 26 mm metal-matrix dome tweeters, front & rear



- 2 2 x 217 mm Tieftöner (Zentralbass), unter Vordersitzen
2 x 217 mm woofers (central bass), below front seats



- 3 4 x 100 mm Metall-Matrix Mitteltöner, vorne & hinten
4 x 100 mm metal-matrix mid-range speakers, front & rear



- 4 Harman Kardon® Logic 7® DSP-Verstärker mit 300 Watt Gesamtleistung
Harman Kardon® Logic 7® DSP amplifier with 300 watt total output



Tailor-made: Every detail of the entire system is specially designed and acoustically tuned for the respective BMW 1 Series model.

Powerful: The 300-watt DSP amplifier maximizes the fun factor.

Dynamic and balanced: 10 high-performance speakers ensure accurate music dynamics and excellent linearity.

Authentic: Innovative technologies deliver a faithful music experience with all the ambience and detail that characterize a live performance.

Acoustically optimized: Optimally positioned speakers in combination with the fully automatic „AuraVox“ equalizing system provide thrilling listening pleasure for all passengers, in both front and rear seats.

Efficient: Pioneering technologies and materials guarantee high efficiency, quality, and performance with minimum dimensions and weight.

Maßgeschneidert: Jedes einzelne Detail des Gesamtsystems ist speziell für das jeweilige BMW 1er Modell konzipiert und exakt auf den Innenraum abgestimmt.

Kraftvoll: Der 300 Watt DSP-Verstärker maximiert den Spaßfaktor.

Dynamisch und ausgewogen: 10 Hochleistungs-Lautsprecher liefern präzise Dynamik und exzellente Ausgewogenheit des Klangs.

Authentisch: Innovative Technologien ermöglichen ein überzeugend realistisches Hörerlebnis – so atmosphärisch und detailreich wie eine Live-Darbietung.

Akustisch optimiert: Optimal positionierte Lautsprecher sorgen in Kombination mit dem vollautomatischen Equalizing-System „AuraVox“ für begeisternden Musikgenuss auf jedem Sitzplatz – vorne und hinten.

Hocheffizient: Wegweisende Technik und Materialien garantieren hohe Effizienz, Qualität und Performance bei geringem Platzbedarf und Gewicht.